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چهارمین باخت والیبالیست ها در جام جهانی

بازی پرنوسان تیم کولاکوویچ

در حالی که قــرار بود مقصران حادثه 
ســقوط آرمــان غیاثــی، کودک ۸ ســاله 
سنگ نورد اصفهانی که در اثر بی احتیاطی 
و غیراستاندارد بودن سالن سه هفته است 
در کما به ســر می برد، اعلام شود، اما هنوز 

هیچ اقدامی در این باره انجام نشده است.
جمعه )۲۹ شــهریورماه( و در جریان 
مســابقه ای بدون مجــوز در ســالن ایثار 
فولادشهر، آرمان غیاثی، کودک سنگ نورد 
۸ســاله از ارتفاع زیاد ســقوط کرد و دچار 

آسیب جدی شد.
 او همچنــان در بخــش مراقبت های 
اصفهان  الزهــرا)س(  بیمارســتان  ویــژه 
بســتری است. علل اولیه این حادثه، قصور 
و سهل انگاری مسئولان برگزاری مسابقات 
ســنگ نوردی و نبود تشک استاندارد اعلام 
شــده اســت و قرار بود گــزارش تکمیلی 
درباره ابعاد این حادثه از ســوی فدراسیون 
کوهنوردی منتشر شود که تا کنون خبری 

نشده است.
این در حالی اســت کــه از آن حادثه 
حدود ۲۰روز می گذرد و هیچ گزارش فنی 
کاملی ارائه نشــده است. معلوم نیست چرا 

برای اعلام مقصران این حادثه مدت زمانی 
طولانی تأخیر افتاده اســت. قرار بود هفته 
گذشــته گزارش نهایــی در خصوص این 

حادثه اعلام شود.
حســین رضایــی، مســئول روابــط 
عمومــی فدراســیون کوهنــوردی در آن 
رابطه می گویــد: »من هم از گزارش نهایی 
این موضوع اطلاعی نــدارم و هیچ خبری 
به روابط عمومی برای ابلاغ به رســانه ها و 
مردم داده نشــده است، همچنین نمی دانم 
چه ملاحظه ای وجود دارد که هنوز گزارش 

تکمیلی ارائه نشده است.«
در ۱۴ مهرمــاه جمعــی از نماینگان 
مجلس خواســتار پاســخگویی سلطانی فر 
)وزیــر ورزش و جوانــان( در خصوص این 
حادثه شــدند. همچنین ایــن نمایندگان 
ســؤالاتی از قبیل علت ابعاد این حادثه و 
اســتانداردهای لازم،  نکردن  رعایت  دلیل 
اخذ نشــدن مجوز، فقدان اســتانداردهای 
حفاظتــی و حضور نداشــتن پزشــک و 
آمبولانس در مسابقه سنگ نوردی اصفهان 
که منجر به این حادثه ورزشــی شده را به 

وزیر ورزش و جوانان ارسال کرده اند.

تیــم ملی دوچرخه ســواری ایــران با 
۱۰ رکابزن به مســابقات پیســت قهرمانی 
اعزام می شــود. مســابقات  آســیا ۲۰۲۰ 
دوچرخه ســواری پیســت قهرمانی آســیا 
۲۰۲۰ از ۲۵ مهــر در کــره جنوبی برگزار 
می شــود و تیم ملی ایران نیز با ۱۰رکابزن 
در این مســابقات شرکت می کند. رکابزنان 

ایران ۲۱ مهر راهی کره جنوبی می شوند.
در بخــش جوانــان و در مــاده نیمه 
اســتقامت، علــی لبیــب، آیدیــن بامراد، 
داود محمودآبادی و مســعود خاکی اعزام 
می شــوند. از بین رکابزنان رده بزرگسالان 
و در نیمه اســتقامت، محمــد گنج خانلو و 
محمد رجبلو در ماده های مدیسون، اسکرچ، 

اومنیوم و دور امتیازی شرکت می کنند. در 
بخش سرعت، محمد دانشور برای حضور در 
ماده های اسپرینت، کایرین و یک کیلومتر 

تایم تریل راهی کره جنوبی می شود.
از بین زنان رکابزن نیز در رده جوانان 
ستاره زرگر و در بخش بزرگسالان نیز مریم 
جلالیه در ترکیب تیــم اعزامی قرار دارند. 
ستاره در ماده سرعت و مریم در بخش نیمه 

استقامت حضور دارند.
مهدی محمــدی هم نماینده ایران در 
بخش معلولان است. محمود پراش به عنوان 
به عنوان  ســرمربی و محمــود حضــوری 
مکانیســین تیم را در رقابت های قهرمانی 

آسیا همراهی می کنند.

در پایان مرحله یک هشــتم نهایی 
مسابقات تنیس آزاد کشور، چهره هشت 
ورزشــکار برتر مسابقات مشخص شد. در 
ادامه مســابقات تنیس آزاد زنان کشــور 
که به میزبانی هیأت تنیس البرز در حال 
برگزاری است، هشت ورزشکار برتر معرفی 
شدند. بر این اساس غزاله ترکمن، پارمیدا 
حجار، الهــه ظفرخواه، پادنــا قورچیان، 
میتــرا ابراهیمــی، کیمیا عامــری ثانی، 

کمند افشارزاده و ملینا مهرانی با شکست 
حریفــان خود به مرحله یک چهارم نهایی 
راه پیدا کردنــد. در جدول اصلی بازی ها 
البرز،  3۲ تنیسور از اســتان های تهران، 
اصفهان، سیســتان و بلوچستان، فارس، 
زنجان، کرمان و خراســان رضوی حضور 
دارند. این مســابقات از ۱3 تا ۱۹ مهرماه 
در زمین هــای تنیــس دهکده ورزشــی 

چهارباغ برگزار می شود.

فدراســیون وزنه بــرداری مصــر به 
 دلیل رســوایی دوپینگ و تعلیق از سوی 
کمیته ملی المپیک این کشور، از میزبانی 
مســابقات جهانــی انصــراف داد. بعد از 
رســوایی جدید در وزنه بــرداری مصر و 
مثبت شــدن ۵ نمونه دیگر از آزمایشات 
وزنه بــرداران ایــن کشــور، کمیته ملی 
المپیک مصر این فدراســیون ورزشــی را 
به حالــت تعلیق درآورد. ایــن در حالی 
است که کمتر از یک ماه قبل، فدراسیون 
وزنه برداری مصر به مدت ۲ سال از سوی 
فدراســیون  بین المللی وزنه برداری تعلیق 
شــده بود و حضور در مســابقات جهانی 
۲۰۱۹ تایلند را از دست داده بود. کمیته 
ملی المپیک مصر همچنین اعلام کرد که 
از میزبانی مسابقات جوانان جهان در سال 
۲۰۲۰ انصراف داده تا به کشــور دیگری 
ســپرده شــود. با توجه به ایــن اتفاق از 

ترکمنستان به عنوان گزینه جدی میزبانی 
مســابقات نام بــرده می شــود. البته این 
ســونامی دوپینگ برای وزنه برداری مصر 
تبعــات دیگری هم داشــت. دارنده مدال 
برنز المپیک ریو و طلای جهانی در دسته 
۷۷ کیلوگرم مصر بــه دنبال تعلیق کامل 
وزنه برداری این کشــور اعلام بازنشستگی 
کــرد. محمد ایهــاب دارنده مــدال برنز 
المپیک ریو و طلای جهانی در دسته ۷۷ 
کیلوگرم مصر بعد از فاجعه ای که دوپینگ 
به بار آورد مجبور شــد از دنیای قهرمانی 
وزنه بردار  پرافتخارترین  کند.  خداحافظی 
تاریــخ مصر امیدوار بود بتواند در المپیک 
بعدی حاضر باشــد ولی ایــن اتفاقات و 
تعلیق فدراســیون وزنه برداری این کشور 
باعث شــد تا او نتواند در ایــن رقابت ها 
حاضر باشــد و به همین خاطر از ورزش 

قهرمانی خداحافظی کرد.

تیم ملی والیبال در ششــمین مسابقه خود در جام 
جهانی والیبال هم مقابل تیم قدرتمند آمریکا شکســت 
خورد تا تعداد بردهایش همچنان در عدد ۲ باقی بماند.
والیبالیست های ایران به مصاف آمریکایی رفتند که 
پیش از این مسابقه تنها یک باخت را متحمل شده بود 
و چهار مسابقه دیگرش را با پیروزی پشت سر گذاشته و 
در رده دوم جدول قرار داشت. شاگردان جان اسپرو برابر 
ایران هم همان نمایش کم نقص و ماشــینی همیشگی 
خودشان را به جز در ســت دوم ارائه کردند. در مقابل، 
تلفیــق بازیکنان جــوان و با تجربه در تیــم کولاکوویچ 
نتوانســت از زیر بار فشار آمریکایی ها خلاص شود و در 
نهایــت با نتیجه 3 بر یــک، چهارمین باختش را تجربه 

کرد.
 

سرویسهایمهلکیانکیها
آمریکایی هــا در ایــن مســابقه، از همــان ابتدا 
سرویس های ریســکی پرســرعتی را روانه زمین ایران 
کردند و برنامه اصلی شان با مشکل مواجه کردن دریافت 
تیم ایران بود. اتفاقی کــه در همان مرحله دریافت هم 
۹ امتیاز مســتقیم سرویس را به این تیم داد و در ادامه 
بازیکنــان و حملات ســرعتی و پایپ ایــران را از کار 

انداخت.
از طرف دیگر با اســتفاده زیــاد از پاس های بلند، 
دفاع کــردن بازیکنان و حمله کننده های ایران هم برای 
آمریکایی ها ســاده  تر شــد و آنها در این زمینه هم تیم 

کولاکوویچ را تحت فشار قرار دادند.
 

یکستخوب
ملی پوشان ایران تنها در ست دوم بود که قدری 
اجازه خودنمایــی پیدا کردند و توانســتند بر آمریکا 
غلبه کنند. ســرویس های بهتر در این ســت و البته 
اشتباه های بیشتر آمریکایی ها باعث شد تا نتیجه این 
ست به ایران برسد. اتفاقی که البته دیگر تکرار نشد و 
آمریکایی ها در ست های سوم و چهارم هم مانند ست 
اول به سادگی از سد تیم ایران گذشتند و به پنجمین 

برد خود رسیدند.

باختتحقیرآمیز
با توجه به اســتفاده مداوم کولاکوویچ از بازیکنان 
جــوان در بازی های اخیــر، چنین باخت هایــی نباید 
ناراحت کننده و عجیب باشــد. آن هم مقابل آمریکایی 
که دومین شــانس قهرمانی این رقابت هاست و با تمام 
ســتاره هایش به میدان آمده اســت. با این حال، نتیجه 
ســت آخر را به هیچ وجه نمی شــود یک نتیجه عادی 
دانست. عقب افتادن و در نهایت شکست با اختلاف ۱3 
امتیاز در چنین ســطحی، حتی با تیم جوان هم باخت 
تحقیر آمیزی به حساب می آید که مسئولیت آن بیش از 

هرکس، بر عهده سرمربی تیم است.
واضح اســت که تیم هرچقد جوان تر و بی تجربه تر 
باشــد، راحت تر به هم می ریزد و وظیفه سرمربی است 
که بتواند با گرفتن وقت اســتراحت، تعویض و هر حربه 

دیگری این فضا را مدیریت کند.
 

غیبتعجیبشفیعی
یکی از غایبان ایران در این مســابقه علی شفیعی 

بود که حتی نامش در لیست ۱۲ نفره هم نبود. البته که 
سایت فدراسیون پیش از مسابقه اشاره ای به مصدومیت 
و مشکل خاصی از جانب او نکرد اما سرپرست تیم پس 

از مسابقه اعلام کرد که او سرما خورده بود.
برخی شایعات از مشــکلات انضباطی و حاشیه ای 
دیگری پیرامون این بازیکن ۲۸ ســاله حکایت دارند که 
البته هیچ کدام تأیید نشــده و مشخص نیست حقیقت 

ماجرای غیبت او چه بوده است.
با ایــن حال در شــرایط عادی اگــر او مصدوم و 
سرماخورده بود، پیش از مسابقه خبر غیبت او به همین 
دلیل رسانه ای می شد تا کار به این شایعات مطرح شده 

و حتی واکنش گزارشگر صدا و سیما نکشد!
 

کولاکوویچ:بازیباآمریکاکلاسدرس
خوبیبود!

ســرمربی تیم ملی والیبال ایران می گوید بازیکنان 
آمریکا در سطح بســیار بالایی سرویس زدند که کار را 

برای ما سخت کرد.

ایگور کولاکوویچ ســرمربی تیم ملی والیبال ایران 
پس از شکست 3 بر یک شــاگردانش مقابل آمریکا در 
رقابت های جام جهانی ۲۰۱۹ ژاپن گفت: »در ســت اول 
بازی بازیکنان آمریکا در ســطح بسیار بالایی سرویس 
زدند که کار را برای تیم ما بســیار سخت کرد. در ست 
دوم اما بازی متعادل تر شــد و توانستیم از فرصت هایی 

که داشتیم استفاده کنیم.«
او ادامه داد: »در ســت سوم و چهارم نیز بازیکنان 
آمریکا ســرویس های قدرتی و خوب خود را ادامه دادند 
کــه یک کلاس درس خوب برای بازیکنان جوان ما بود. 
بازیکنانــم خوب بازی کردند اما گاهــاً فاصله ما با آنها 

زیاد شد.«
 

اسپراو:ایرانهمیشهمبارزهمیکند
ســرمربی تیم ملی والیبال آمریــکا می گوید ایران 
همیشــه مبارزه می کند ولی ما در جام جهانی والیبال، 

ثبات زیادی از خود نشان داده ایم.
جان اسپراو، ســرمربی تیم ملی والیبال آمریکا در 

مورد پیروزی شــاگردانش مقابل ایــران در جام جهانی 
۲۰۱۹ گفــت: »مکس هولت در ســرویس خیلی خوب 
عمل کــرد. ما در ســت اول با ســرویس های او برنده 
شــدیم.« ســرمربی تیم ملی والیبال آمریکا ادامه داد: 
»مت اندرســون در ست دوم اشتباهاتی داشت که جزو 
طبیعت بازی او نبود. ما در ســت ســوم با حل شــدن 
مشکلاتی که داشــتیم به بازی برگشتیم.« او همچنین 
گفت: »ایران همیشه مبارزه می کند. ما در جام جهانی، 
ثبات زیادی از خود نشان داده ایم. نباختن خیلی سخت 

است. من از نوع بازی تیمم خیلی راضی هستم.«
 

پایانروزششم
در روز ششــم جام جهانی والیبال، تیم های کانادا، 
ایتالیا، برزیل، آمریکا، لهستان و ژاپن برابر حریفان خود 
به پیروزی رســیدند. در بازی اول امروز، کانادا در یک 
بازی پنج سه به سختی از سد تونس گذشت و ششمین 

باخت این تیم آفریقایی را ثبت کرد.
ایتالیــا دیگر تیم آفریقایی این رقابت ها یعنی مصر 
را از پیش رو برداشــت و برزیل هم در تقابل نمایندگان 

آمریکای جنوبی، از سد آرژانتین گذشت.
لهســتان در یک بازی نزدیک روسیه را با نتیجه 3 
بر یک شکست داد و ژاپن در جدال آسیایی ها، استرالیا 

را از پیش رو برداشت.
آمریــکا هم در بــازی پنجم دیروز از ســد ایران 

گذشت.
نتایج کامل:

تونس ۲  - کانادا 3
ایتالیا 3  - مصر صفر

آرژانتین صفر  - برزیل 3
لهستان 3  - روسیه یک

ایران یک  - آمریکا 3
ژاپن 3  - استرالیا صفر

 
نهمیایراندرپایاندورششم

تیم ملی والیبال در پایان دور ششم جام جهانی، با 
دو برد و چهار باخت در رده نهم جدول دوازده امتیازی 
این رقابت ها جای گرفــت. برزیل همچنان بدون باخت 
صدرنشین اســت و آمریکا و لهستان در رده های بعدی 
قرار دارند. تونــس ، حریف امروز ایران هم به عنوان تنها 
تیــم بدون برد این رقابت ها در قعر جدول قرار گرفته و 

استرالیا و آرژانتین را بالای سر خود می بیند.

معرفی 8 تنیسور برتر رقابت های آزاد زنان

انصرافازمیزبانیمسابقاتجهانیوتعلیقبارسواییدوپینگ

زلزله در وزنه برداری مصر

ادامهسکوتدرماجرایسقوطکودکسنگنورد

گزارش فدراسیون کوهنوردی چه شد؟

10 رکابزن در مسیر قهرمانی آسیا

خبر کوتاه

خبر

نوشتعکـس 

    مکول هولت با 
سرویس هایش تیم 
ایران را مخصوصاً 
در ست اول آزار 
داد.

    سعید معروف 
فقط در مراسم 
ابتدایی بازی حضور 
داشت و برای 
چهارمین بازی 
پیاپی روی نیمکت 
نشست.

    مت اندرسون، 
بازیکن سرشناس و 
محبوب آمریکایی ها 
در این مسابقه هم 
15 امتیاز برای 
تیمش کسب کرد.

    امیر غفور با 
17 امتیاز بهترین 
بازیکن ایران بود.

بازگشتیکستارهدیگربوکس
بهاردویتیمملی

 محرابی: می خواهم در 
المپیک توکیو باشم

بوکســور ســابق تیم ملی اعلام کرد 
می خواهــد در بازی هــای المپیک حضور 

داشته باشد. 
پس از بازگشت تیم ملی بوکس ایران 
از مسابقات جهانی روسیه، ملی پوشان مدت 
کوتاهی را بــه ریکاوری پرداختند و مجدداً 

تمرینات ملی پوشان آغاز شده است. 
ســجاد محرابی با تصمیــم کادر فنی 
مجدداً پس از مدت کوتاهی که از اردوهای 
تیم ملی دور بود به همراه فروتن گل آرا به 

اردوی تیم ملی دعوت شده است.
 ســجاد محرابی در پاسخ به این سؤال 
که گویا این روزها به شدت تمرینات بوکس 
را پیگیری می کند و حتی به همین دلیل از 
سوی ســرمربی تیم ملی به اردوی تمرینی 
بزرگســالان نیز دعوت شــده  اســت آیا از 
لحاظ فنی شــرایط حضور در اردوهای تیم 
ملی را دارد یا خیر، گفت: »مثل همیشــه 
تمرینــات خــوب و مداومــی را پیگیری 
می کنم و از لحاظ آمادگی شــرایط خوبی 
دارم اما متأســفانه از لحاظ شــرایط شغلی 
خیلی اوضاع خوبی نــدارم، علی رغم اینکه 
ســال ها لباس تیم ملی را بر تن کرده ام اما 
از لحاظ شــغلی خیلی شرایط خوبی ندارم. 
دوســت دارم به اردوهای تیم ملی بروم اما 
با این شــرایط فعلی واقعاً حضور در اردوی 
تیم ملی کار سختی اســت، چون باید هم 
کار کنم و هم در اردوهای تیم ملی حضور 

داشته باشم.«
او با اشــاره به حضورش در مسابقات 
قهرمانــی کشــور ادامــه داد: »آبــان ماه 
ســال جاری طبق برنامه ریزی مســئولان 
فدراســیون قرار است مســابقات قهرمانی 
کشور برگزار شود، با توجه به تمریناتی که 
انجام داده ام می خواهم در وزن ۷۵ کیلوگرم 
در مســابقات قهرمانی کشور شرکت کنم. 
البته در این وزن تعدادی بوکســور جوان و 
خوش آتیه داریم که برای رسیدن به پیراهن 
تیم ملی باید آنها را شکست دهم. تمریناتم 
را پرقــدرت انجام می دهم تــا به هدفم که 

حضور در المپیک توکیو است برسم.«
 قبل از محرابی و گل آرا، سالار غلامی 
هــم تصمیم گرفته بود کــه در اردوی تیم 

ملی حاضر شود.

سوژه

درابه
نظرخو

ارهپیامک
اینشم

کنید
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محسن آجرلو 
Mohsen Ajorloo

هادی سپهرزاد: امیدوارم زودتر سرپرست بگذارند
مقاطــع  در  ملی پوشــان  مربــی  و  ایــران  دهگانــه  ســابق  قهرمــان  ســپهرزاد،  هــادی 
مختلــف تأکیــد دارد ایــن وضعیــت دوومیدانــی بــه یــک یــا دو روز قبــل بازنمی گــردد.
او می گوید: »شش ماه است که این فدراسیون تعطیل شده و همه منتظر این هستند که وزارت ورزش رسیدگی 
و تکلیف را روشن کند. بعد از قهرمانی آسیا برنامه ها تعطیل شد، چون رئیس فدراسیون به دنبال انتخابات 
بود. در حال حاضر هم یک ماه است که دوران ریاستش به پایان رسیده است و خبری از سرپرست نیست. همه 
ورزشکاران منتظر اردو و مربی هستند و ظاهراً وضعیت این فدراسیون برای وزارت ورزش هم مهم نیست 
و نمی دانیم تا چه زمانی می خواهند صبر کنند. به هر حال مشکلات زیاد است و همه سردرگم شده اند.«
ســپهرزاد ادامه می دهد: »ســال خوبی را پشــت سر نگذاشــته ایم و کمتر از یک ســال دیگر هم 
تــا المپیک باقــی مانده اســت و امیدوارم هرچــه زودتر تصمیــم بگیرند و شــخصی را به عنوان 
سرپرســت انتخاب کنند کــه جامعه دوومیدانی به او اعتقاد و اعتماد داشــته باشــد. کســی باید 
به عنــوان سرپرســت انتخاب شــود که از این رشــته آگاهی داشــته باشــد چون آمــدن فردی 
ناآشــنا مضر خواهــد بود، همانطــور که در رشــته های دیگر هم شــاهد این موضــوع بوده ایم.«

 دوره چهارســاله مدیریت فدراسیون دوومیدانی ۱۵ 
شهریورماه به پایان رسیده اما هنوز تکلیف این فدراسیون 
مشــخص نشــده اســت. با توجه به پیگیری که سازمان 
بازرســی در روزهای آخر دوران چهارساله مجید کیهانی 
داشــت و نقدهایی که وجود داشــت، پیش بینی می شــد 
وزارت ورزش به محــض عبور از نیمه شــهریورماه، تکلیف 
این فدراسیون را مشخص و مقدمات برگزاری انتخابات را 
فراهم کند، اما بیش از یک ماه از این تاریخ گذشته و هنوز 
تصمیمی گرفته نشده است. دوومیدانی در حالی از دغدغه 
وزارت نشــین ها بیرون است که این رشته المپیکی است و 

در مهم ترین سال پیش از المپیک توکیو بلاتکلیف است.
این نگرانی زمانی بیشــتر می شود که حال این رشته 
چندان خوب نیســت. در این چند مــاه اخیر نگرانی های 
زیادی از سوی اهالی این رشته عنوان شده و حتی تعدادی 
از چهره ها به حالت قهر از فدراســیون دور شده اند، با این 
امید که زودتر تصمیمی از ســوی مسئولان مربوطه اتخاذ 

شود.
به گفته همین افراد، فدراسیون در حالت نیمه تعطیل 
به ســر می برد و این در حالی اســت که وقتــی با رئیس 
فدراسیون درباره شرایط صحبت می شود، او از برنامه های 
بلندمدت آینده صحبت می کند. کیهانی چهار ســال زمان 
داشــته تا طرح هایش را در فدراسیون پیاده کند اما جالب 
است که بعد از اتمام این دوره، از تدوین آیین نامه حمایت 
از مربیــان می گویــد. او در حالی از ایــن آیین نامه دفاع 
می کند که مشــخص نیست چرا چهار سال به این موضوع 
فکر نکرده و حالا که صدای مربیان درآمده و از قراردادهای 
آنها با مبالغ پایین رونمایی شــده، دنبال تدوین آیین نامه 

حمایت است؟
رئیس فدراسیون دوومیدانی به جای اینکه از عملکرد 
چهارساله اش دفاع کند و پاسخ انتقادها را بدهد، دنبال این 
است که خود را برای انتخابات بعدی آماده نشان دهد و با 
وعده هایی که می دهد، نظر اهالی دوومیدانی را جلب کند.
او از برگزاری لیگ فعال و حضور قابل توجه باشگاه ها 
می گوید اما به این ســؤال پاسخ نمی دهد که چرا با وجود 
گذشت چهار سال از حضورش در دوومیدانی و در حالی که 
بارها و بارها از انجام کار پایه ای صحبت کرده، هنوز نفرات 
اول بیشــتر ماده ها افرادی هستند مثل ســپیده توکلی، 
محمد ارزنده، رضا قاسمی و... که سال هاست در سطح اول 
این رشــته حضور دارند و هنوز هم همان رکوردهای چند 

سال اخیر را ثبت می کنند؟
اینها بخشی از ابهام هایی است که در بدنه دوومیدانی 
وجود دارد، اما ســؤال اساســی تر این است که چرا وزارت 

ورزش در این رابطه تصمیم نمی گیرد؟ آیا درســت است 
کــه با حمایت رئیس کمیته ملــی المپیک از عضو هیأت 
اجرایی کمیته، تصمیم گیری درباره فدراسیون دوومیدانی 

معطل مانده است؟
ایده آل این است که سرپرست گذاشته نشود و تاریخ 
برگزاری مجمع اعلام شود اما وقتی رویه وزارت ورزش در 
چند وقت اخیر انتصاب سرپرســت بوده، این انتظار وجود 

دارد که در رابطه با دوومیدانی هم همین رویه طی شود.
وزارت ورزش در ایــن مدت به گونــه ای عمل کرده 
که روند برگــزاری انتخابات هر کدام از فدراســیون ها را 
به گونه ای جلو برده که شــائبه دخالتــش را پررنگ کرده 
و حــالا نمی تــوان پیش بینی کــرد کدام الگــو در مورد 
دوومیدانی انجام می شــود. اگر یک قانون برای همه اجرا 
می شــد، ایرادی وارد نبود اما اینکه برای هر رشــته، یک 
روش اتخاذ می شــود، نکته مبهم و البته مهمی اســت که 

نباید راحت از کنارش گذشت.
رئیس فدراســیون دوومیدانی در یکی، دو سال اخیر 
بــه چند ابلاغ وزارت ورزش بی تفــاوت بوده و در مواردی 
از جمله موضوع ســپرده گذاری پاداش قهرمان ها در بانک 
یا اجاره آپارتمان هایی که متعلق به فدراســیون  است، به 
گفته مســئولان مربوطه تخلف کرده است؛ بنابراین او باید 
با برگزاری مجمع ســالیانه به این ابهام ها پاســخ می داده، 
اما جالب اســت که وزارت ورزش برگزاری مجمع سالیانه 
را پیگیری نکرده اســت. البته یکی، دو نامه نگاری شــده 
اما رئیس فدراســیون از برگــزاری مجمع خودداری کرده 
اســت. او در خردادماه به جای اعلام زمان برگزاری مجمع 
عمومی، آمادگی خود را بــرای برگزاری مجمع انتخاباتی 
اعلام کرده تا بدون پاســخگویی به این موارد وارد رقابت 
انتخاباتی شود و شــانس خود را برای انتخاب حفظ کند. 
در این شرایط مشخص نیست چرا مسئولان وزارت ورزش 
بــا علم به این موضوع، به این روش تن داده اند و حالا هم 

سکوت کرده اند؟
به هر حال فدراســیون دوومیدانی حال و روز خوشی 
ندارد و وزارت ورزش خیلی ســریع بایــد در رابطه با آن 
تصمیم بگیرد. از نیمه دوم شــهریور هر بار که از مسئولان 
مربوطه ســؤالی می شــود، می گویند به زودی سرپرســت 
انتخاب می شــود امــا انگار آنقــدر کارمنــدان وزارت به 
فدراسیون های مختلف رفته اند که فعلًا نتوانسته اند تصمیم 
بگیرند! در حال حاضر باید این تصمیم گرفته شــود که آیا 
قرار است شــرایط پاسخگویی رئیس فدراسیون به ابهام ها 
فراهم شود یا اینکه با همین شرایط سرپرست می آید؟ هر 
روشــی که قرار است اتخاذ شود، مهم این است که وزارت 
ورزش در فاصله چند مــاه مانده به المپیک زودتر تکلیف 
دوومیدانی که تاکنون دو ســهمیه برای المپیک گرفته را 

روشن کند؟

واکنش ثابت وزارت ورزش به همه ابهام  های دوومیدانی

سکوت و دیگر هیچ
آزاده پيراکوه

Azadeh Pirakouh


